
Embassy of the United States of America 
Khartoum, Sudan 
Public Affairs Section 

http://sudan.usembassy.gov 

 

For further information, please contact the Public Affairs Section of the U.S. Embassy 

 على الهواتف   ولمزيد من الاستفسار، المرجو الاتصال بمكتب الشئون العامة بالسفارة الامريكية بالخرطوم

at +249-1-870-2-2000 

 

 

U.S. DEPARTMENT OF STATE 

Office of the Spokesperson 

For Immediate Release 

 STATEMENT BY SECRETARY KERRY 

May 29, 2015 

Commemoration of International Day of UN Peacekeepers 
 

 

  

Today we honor the service and sacrifice of the courageous men and women serving under the flag of the United Nations 

with the mission of peace.  That mission, which dates back nearly 70 years, is central to the purpose of the United Nations 

and indispensable to the peace and security of the globe.   

Nearly 130,000 courageous UN peacekeepers from 122 countries serve the cause of peace, nearly two-thirds in conflict 

areas where they operate under robust and demanding mandates often at great personal risk.  This is by far the greatest 

number of active peacekeepers in history – a fact that reflects the steadfast determination of the international community 

to respond.   

And just as the demand for peacekeeping has grown in recent years, so have the demands placed on those 

missions.  Mission mandates have evolved in critically important ways to address the most pressing needs on the ground, 

including the protection of civilians.  While we ask more of peacekeepers, we as a global community must strive to ensure 

that they possess the necessary training, tools, support and resources to advance the cause of peace.  The United States 

supports such requirements through robust capacity building programs such as the Global Peace Operations Initiative and 

International Police Peacekeeping Operations Support. We look forward to continuing work with our partners to 

strengthen UN peacekeeping, including at the Summit that President Obama will co-host this fall, on the margins of the 

U.N. General Assembly high-level week. 
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 وزارة الخارجية الامريكية
 مكتب المتحدث الرسمي

 للنشر الفوري
 بيان من وزير الخارجية جون كيري

2015مايو  29  
 

المتحدة للأمم التابعين السلام لحفظة الدولي باليوم الاحتفال  
 

ما يقارب لعود . ان تاريخ هذه البعثة يالمتحدة للأممسلام التابع بعثة النكرم اليوم الخدمة والتضحية من الرجال والنساء الشجعان الذين يعملون  تحت راية 

عاما، وتعد مهمة جدا ولاغني عنها للسلام وألامن في العالم. 70ال  

ث يعملون يح في العالم  دولة يخدمون السلام، في مايقارب من الثلثين من مناطق النزاعات 122قوات من ال تلك  شجعان منالمن  130.000مايقرب ال

مع الدولي وتتطلب في كثير من الاحيان مخاطر شخصية كبيرة. وهذا هو اكبر عدد من حفظة السلام في التاريخ وهو ما يعكس عزم ثابت من المجت ، عزمب

.تجاه السلام  

ر إلحاحا على بية الاحتياجات الأكثنحو بالغ الأهمية لتل علي ت تلك القوات ماحفظ السلام في السنوات الأخيرة، تطورت مهقوات الطلب على  زادوتماما كما 

ما يلزم القوات  تلك نسعى جاهدين لضمان أن لدي دولي انمن قوات حفظ السلام، يجب علينا كمجتمع الكثيرالأرض، بما في ذلك حماية المدنيين. بينما نطلب 

مبادرة  مثل اتهذه المتطلبات من خلال برامج قوية لبناء القدر من التدريب والأدوات والدعم والموارد اللازمة لدفع قضية السلام. الولايات المتحدة تدعم

الذي سوف  ؤتمرالمحفظ السلام الدولي. نتطلع إلى مواصلة العمل مع شركائنا لتعزيز حفظ السلام للأمم المتحدة، بما في ذلك شرطة عمليات السلام العالمي و

.لجمعية العامة للأمم المتحدةرفيعة المستوي لجتماعات الالا هامش عليبشكل جزئي  الرئيس أوباما يستضيفه   
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